

WG-Projet zu Bauschelt - Opruff fir Kandidaturen

Ab dem 31. Januar 2024 geet, mat der Ënnerstëtzung vun der Gemeng Bauschelt, an der Cité Kurend zu Bauschelt eng Wunnungsgemeinschaft (WG) vun der Life Asbl op fir 7 jonk Leit tëscht 18 a 27 Joer. Geduecht ass des WG zu Bauschelt virun allem fir Jonker aus der Gemeng wéi och fir Jonker aus der Ëmgegend.

Generell berouen d'WGe vun der Life Asbl op de Prinzippien vun der Solidaritéit, der Autonomie an der Responsabilitéit. An der Praxis heescht dat, dass eis WGe beschtefalls als onofhängeg Unitéite funktionéiere sollen, wou d'BewunnerInnen sech géigesäiteg ënnert d'Ärem gräifen an sech hëllef fir zesumme kennen ze wuessen. Zur Säit steet de BewunnerInnen heifir eng professionnell Ekipp, bestoend aus enger Educatrice, engem Housing Coach, souwéi techneschem Personal, déi si an der Ëmsetzung vun dese Prinzippien ënnerstëtzt.



D'Haus wat d'Life Asbl zu Bauschelt fir Jonker zur Verfügung stellt ass vun der Gréisst hier gutt geeegent fir eng WG: fir ze deelen huet et ee grouss Living, Kichen, Gaart an zwee Buedzëmmer, eent um 1. an eent um 2. Stack, souwéi 7 grouss individuell Zëmmer, wou jiddereen seng Privatsphär huet. De Loyer gëtt nom neie Gesetz vum bezuelbare Wunnraum ('*logement abordable*') vun August 2023 berechent an da kommen d'Chargen nach derbäi.

Wanns du Froen hues, oder's du interesséiert bass deng Kandidatur ze stelle fir zu Bauschelt an eiser WG ze wunnen, da went dech séier un d'**Noémie Marcus**, Responsabel fir eis jonk Locatricsen a Locatairen, entweder iwwert WhatsApp (+352 691 619 487) oder per Email (noemie@wg-projet.lu). D'Auswiel vun de Locatricsen a Locataire gëtt eleng vu Life Asbl getraff.

Projet de colocation à Boulaide - Appel à candidatures

La Life asbl ouvrira, avec le soutien de la commune de Boulaide, le 31 janvier 2024 une colocation pour 7 jeunes âgés de 18 à 27 ans dans la Cité Kurend à Boulaide. Cette colocation à Boulaide est surtout destinée aux jeunes de la commune ainsi qu'aux jeunes des environs.

De manière générale, les colocations de la Life asbl reposent sur les principes de la solidarité, de l'autonomie et de la responsabilité. En pratique, ceci signifie que la colocation est supposée fonctionner en tant qu'unité indépendante, unité au sein de laquelle les résident.es se soutiennent et s'entraident mutuellement dans le but d'avancer ensemble. Afin de pouvoir mettre en œuvre ces principes, les locataire.rices peuvent avoir recours à une équipe professionnelle, constituée d'une éducatrice, d'un housing coach, ainsi que d'un service technique.



La maison mise à disposition à Boulaide se prête très bien à une colocation : elle dispose ainsi d'un grand salon, d'une grande cuisine, d'un jardin et de deux salles de bain (1^{er} et 2^e étage) à partager, ainsi que de 7 chambres individuelles. Le loyer mensuel sera calculé en fonction de la nouvelle loi sur le '*logement abordable*' d'août 2023 et les charges vont s'ajouter.

Si tu as des questions, ou si tu désires poser ta candidature, adresse-toi à **Noémie Marcus**, responsable du volet jeune de la Life asbl, soit par WhatsApp (+352 691 619 487) soit par courriel (noemie@wg-projet.lu). Le choix des locatricses et locataires sera effectué exclusivement par Life Asbl.

House-sharing project in Boulaide - Call for applications

On the 31st of January 2024, the Life asbl, with the support of the commune of Boulaide, will open a shared accommodation for 7 young people aged 18 to 27, situated in the Cité Kurend in Boulaide. This shared-house in Boulaide will especially accommodate youngsters from the commune and the surrounding area.

In terms of organisation, the shared accommodations provided by the Life asbl are assumed to operate according to the principles of solidarity, autonomy and responsibility. Ideally, this means that they shall function as independent and self-sufficient units, in which residents support and help each other out so as to advance conjointly. In order to apply and uphold these principles then, residents can count on a team of professionals, composed of an educator, a housing coach as well as a technical service.



The house in Boulaide is particularly well-suited for shared accommodation: it disposes of a spacious living room, kitchen, garden and two bathrooms situated on the first and the second floor as well as 7 individual bedrooms granting room for withdrawal and privacy. Monthly rent per room will be priced according to the new law on affordable housing ('logement abordable') from August 2023 and the charges will be added.

If you have further questions, or if you consider applying, please contact **Noémie Marcus**, the educator in charge, either via WhatsApp (+352 691 619 487) or by email (noemie@wg-projet.lu). Tenants will be selected exclusively by Life Asbl.